
با حضور مدیرکل تربیت بدنی وزارت نفت انجام شد:

بررسی بودجه تیم های ورزشی صنعت نفت و پالایش نفت آبادان

بودجه تیم های ورزشی صنعت نفت و پالایش نفت آبادان با حضور مدیرکل سلامت و 
تربیت بدنی وزارت نفت در آبادان بررسی و درباره رفع چالش های ورزشی تصمیم گیری 

شد.

بودجه تیم های ورزشی صنعت نفت و پالایش نفت آبادان با حضور مدیرکل سلامت و تربیت بدنی وزارت نفت در 
آبادان بررسی و درباره رفع چالش های ورزشی تصمیم گیری شد.

به گزارش روابط عمومی شرکت پالایش نفت آبادان ، امروز به میزبانی این شرکت با حضور نمایندگان مردم آبادان در
مجلس شورای اسلامی آقایان مولوی و سعدون زاده، قنبر زاده مدیرکل سلامت و تربیت بدنی وزارت نفت، عبداله 
زاده مدير توسعه منابع انساني شرکت ملی پالایش و پخش نشستی برای بررسی موضوع های مربوط به تیم های 

ورزشی پالایش نفت آبادان برگزار شد که تعیین و تامین بودجه بخشی از موضوعات مطرح شده در این جلسه بود.

مدیر کل سلامت و تربیت بدنی و دبیر شورای مرکزی ورزش وزارت نفت در جلسه به جایگاه آبادان و لزوم توجه ویژه

aorc.irشرکت پالایش نفت آبادان

https://aorc.ir/


به این شهر شهید پرور تاکید کرد و گفت: در این چند ماه اخیر بیش از پنج جلسه در خدمت عوامل تربیت بدنی 
آبادان بوده ایم تا بتوان ورزش آبادان در بخش های مختلف اعم از ورزش های شهری و حرفه ای در سطح باشگاه 

های نفتی کشور را سامان بخشید و توسعه داد.

مسعود قنبر زاده از توسعه زیرساخت ها و توجه به ورزش های پایه به عنوان ۲ رکن مهم در تحقق این مهم یاد کرد
و گفت: می توان با توجه به تیم های امید با اعتباری پایین تر تیم های قوی را راهی لیگ های برتر کشور کرد.

مدیرعامل شرکت پالایش نفت آبادان نیز در این نشست، گفت: از افتخارات پالایشگاه آبادان این است که در چند 
سال اخیر رشته های ورزشی مختلف را احیا کرده و در همین راستا برای رفع موانعی همچون تامین مالی و 

مشکلات قانونی جلسات متعددی در سطوح مختلف برگزار کرده است.

حکیم قیم افزود: پس از دوران کرونا و همچنین با توجه به شرایط کشور بودجه بیشتری برای پویا سازی ورزش 
آبادان درخواست شد و نیاز بود که مشکلات در حضور سیاستگذاران و مجریان عالی رتبه بررسی شود.

وی  با بیان اینکه این جلسه به دعوت سید محمد مولوی یکی از نمایندگان مردم آبادان در مجلس شورای اسلامی 
برگزار شده است، بیان رو در روی مشکلات را از مهمترین اهداف برگزاری این نشست دانست و افزود: تاکنون 

مشکل برخی رشته های ورزشی همچون بسکتبال و فوتسال بانوان رفع شده است و برای رفع مشکلات قانونی تیم 
فوتبال صنعت نفت نیز رایزنی هایی انجام شد که امید است نتایج مطلوبی حاصل شود.

جواد سعودن زاده یکی از سه نماینده مردم آبادان در مجلس شورای اسلامی در این جلسه عدالت را عنصری 
اساسی در تصمیم گیری خواند و بیان کرد: برای گرفتن تصمیم های کلان در بخش های مختلف از جمله اختصاص 

اعتبارات و توجه به مسائل ورزشی باید عدالت را به عنوان معیار و سنجه در نظر گرفت و بی شک یکسان دیدن 
شهری همچون آبادان که گرفتار جنگی طولانی مدت و هشت ساله بوده و زیرساخت ها و فرصت های طلایی 

ساخته شدن را از دست داده با دیگر شهرها به دور از عدالت است.

وی با تاکید بر نقش پر رنگ آبادان در دوران دفاع مقدس و تقدیم بیش از چهار هزار شهید در راه نجات کشور، 
خواستار توجه ویژه به این شهر شد و تاکید کرد شهرهای همجوار همچون اروندکنار و چوئبده در تصمیم گیری ها 

برای مسائل ورزشی لحاظ شوند.

سید محمد مولوی دیگر نماینده مردم آبادان نیز در این نشست به موقعیت شهر آبادان اشاره کرد و گفت: آبادان 
شهری مرزی و از نظر اجتماعی خاص و منحصر به فرد است در این شهر ورزش به ویژه فوتبال برای شهروندانش 

حیاتی است و نمی توان آن را همچون دیگر شهرهای کشور در نظر گرفت.

وی تقویت سرانه ورزش بانوان، توجه به بعد مدیریتی ورزش و استفاده از ظرفیت های قانونی برای کمک به ورزش 
این شهرستان را خواستار شد.

مولوی همچنین رفع مشکل تیم بسکتبال پالایش نفت آبادان را به عنوان دستاورد برگزاری این جلسه با حضور 
مدیران ملی وزارت نفت دانست.


